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                                                  P r o t o k ó ł   Nr II/18 

 

nadzwyczajnej s e s j i   Rady    Miasta   Działdowo  

odbytej   w   dniu  27 listopada   2018 roku   w     sali    konferencyjnej      Urzędu    Miasta,       

w zamku, pod przewodnictwem pana Romualda REMISZEWSKIEGO - Przewodniczącego  

Rady Miasta. 

 

        Sesja trwała w   godz. 1300  -  1515. 

 

        Ustawowy skład Rady wynosi 21 osób, w sesji  - zgodnie z załączoną  listą obecności -

uczestniczyło 19  radnych.  

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli :  

Pan Grzegorz MROWIŃSKI - Burmistrz Miasta 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI -  Zastępca Burmistrza Miasta  

Pan Tadeusz MARCHLEWICZ -  Sekretarz Miasta  

Pani Magdalena RZĄP -  Radca prawny Urzędu  

Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

Przewodniczący zarządów osiedli  

Przedstawiciele lokalnych mediów   

 

  

Przebieg sesji 

Pkt 1 

        Pan Romuald REMISZEWSKI  - Przewodniczący Rady  otworzył sesję, stwierdził jej 

prawomocność,  powitał uczestników obrad oraz tych wszystkich, którzy oglądają sesję        

za pośrednictwem elektronicznych środków masowego przekazu. 

 

 

 

Ad pkt 2 

        Przedstawienie porządku obrad  :  

Przewodniczący Rady poinformował, że sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta.  

Wnioskodawca ustalił porządek obrad. Czy są jakieś wnioski o zmianę porządku? 
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  Nie było wniosków o zmianę porządku obrad, Rada przystąpiła do realizacji porządku 

dziennego, w brzmieniu wnioskowanym przez Burmistrza Miasta :   

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwał w sprawach :  

a) powołania składu osobowego i określenia przedmiotu działania Komisji 

Budżetu    i Finansów Rady Miasta Działdowo; 

b)  powołania składu osobowego i określenia przedmiotu działania Komisji 

Gospodarki       i Ochrony Środowiska Rady Miasta Działdowo; 

c) powołania składu osobowego i określenia przedmiotu działania Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Działdowo; 

d) powołania  składu osobowego i określenia przedmiotu działania Komisji 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego Rady Miasta Działdowo. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Działdowo.  

5. Wolne wnioski i informacje.  

6. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad pkt 3 

 

         

 

  3.1.       Podjęcie uchwały  w sprawie  powołania składu osobowego i określenia przedmiotu 

działania   Komisji Budżetu   i Finansów Rady Miasta Działdowo : 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady : 

Zgodnie z  deklaracjami, do składu tej Komisji zgłosili się  państwo  radni: 
 

1) DWÓRZNIK Marek 

2) KORZENIEWSKA Aleksandra Henryka 

3) MAĆKOWIAK Dariusz Henryk 

4) MILEWSKA Wanda 

5) OGRODOWCZYK Marcin 

6) PIEKARSKI Patryk 

7) PRZYBYSZEWSKI Andrzej 

8) PSZENNY Sławomir 

9) REMISZEWSKI Romuald  

10) SOSNÓWKA Leszek 

11) ŚLIWA Wojciech Jerzy 

12) ŚWIĄTEK Paweł 

13) ŻUCHOWSKA Teresa  
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        Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy państwo radni podtrzymują akces                             

do składu tej Komisji ? Radni potwierdzili swój akces.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany przez Radcę 

prawnego Urzędu, po czym zwrócił się do radnych czy do projektu uchwały są jakieś  

wnioski bądź propozycje? – nie było. 

Wobec tego Przewodniczący odczytał projekt uchwały z uzupełnionym § 1 i przystąpił                   

do przeprowadzenia głosowania imiennego.  

         Rada 19 głosami „za” , przy 0 - głosach „przeciw” i  0 - głosach  „wstrzymujących się” 

podjęła  

 

Uchwałę  Nr II/3/18 

sprawie powołania składu osobowego i określenia przedmiotu działania Komisji 

Budżetu i Finansów Rady Miasta Działdowo. 

(Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

 

3.2 Podjęcie  uchwały w sprawie  powołania składu osobowego i określenia 

przedmiotu działania Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska Rady Miasta 

Działdowo  :  

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady : 

 Zgodnie z  deklaracjami, do składu tej Komisji zgłosili się  państwo  radni : 

1) CYBULSKI Jerzy Mieczysław  

2) CZECZOT Stanisław Edward 

3) DEMSKI Piotr Andrzej 

4) GAJEWSKI Zenon Marian 

5) KOCIELA Zbigniew 

6) PSZENNY Sławomir 

7) REDA Bogumiła 

 

Radni podtrzymali akces do składu tej Komisji. Nie było uwag do projektu uchwały.     

Przewodniczący odczytał projekt uchwały z uzupełnionym § 1 i przystąpił                                      

do przeprowadzenia głosowania imiennego.  

            Rada 19 głosami „za” , przy 0 - głosach „przeciw” i  0 - głosach  „wstrzymujących 

się” podjęła  

Uchwałę  Nr II/4/18 

 

w sprawie powołania składu osobowego  i określenia przedmiotu działania Komisji 

Gospodarki i Ochrony Środowiska  Rady Miasta Działdowo. 
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(Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

          

3.3 Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego i określenia  przedmiotu 

działania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Działdowo :  

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady :  

Zgodnie z deklaracjami, do składu tej Komisji zgłosili się państwo radni : 

        

1)   CZECZOT Stanisław Edward 

2)   DWÓRZNIK Marek 

3)   GOŁĘBIEWSKI Leszek Zenon 

4)   KOCIELA Zbigniew 

5)   MILEWSKA Wanda 

6)   PIEKARSKI Patryk 

7)   PRZYBYSZEWSKI Andrzej 

8)   REMISZEWSKI Romuald  

9)   SOSNÓWKA Leszek 

10) ŚWIĄTEK Paweł  

11) ŚLIWA Wojciech Jerzy 

12) TESSAR Andrzej Wojciech 

13) ŻUCHOWSKA Teresa 

 

        Przewodniczący zwrócił się do radnych czy nadal  podtrzymują  swój akces?  - Czy ktoś 

chciałby zmienić? - Nie widzę.     

        Przewodniczący odczytał projekt uchwały z uzupełnionym § 1 i przystąpił                               

do przeprowadzenia głosowania imiennego.  

       Rada 19 głosami „za” , przy 0 - głosach „przeciw” i  0 - głosach  „wstrzymujących się” 

podjęła  

 

Uchwałę  Nr II/5/18 

 

w sprawie powołania składu osobowego  i określenia przedmiotu działania   Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Działdowo. 

 (Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

 

3.4.  Podjęcie uchwały w sprawie  powołania  składu  osobowego i  określenia   przedmiotu   

działania  Komisji   Spraw Społecznych i Porządku Publicznego Rady Miasta Działdowo : 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady:  

Chęć pracy w tej Komisji zadeklarowali  państwo radni :  

1) CYBULSKI Jerzy Mieczysław  

2) CZECZOT Stanisław Edward 
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3) DEMSKI Piotr Andrzej 

4) GAJEWSKI Zenon Marian 

5) GOŁĘBIEWSKI Leszek Zenon 

6) KORZENIEWSKA Aleksandra Henryka 

7) PRZYBYSZEWSKI Andrzej 

8) REDA Bogumiła 

9) REMISZEWSKI Romuald 

10) TESSAR Andrzej Wojciech 

11) ŚLIWA Wojciech Jerzy 

  

      Wszyscy kandydaci podtrzymali wolę pracy w tej Komisji. Po czym  Przewodniczący 

Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania imiennego.  

      Rada 19 głosami „za” , przy 0 - głosach „przeciw” i  0 - głosach  „wstrzymujących się” 

podjęła   

 

Uchwałę  Nr II/6/18 

 

w sprawie powołania składu osobowego i  określenia  przedmiotu działania  Komisji  Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

(Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady: 

Zrealizowaliśmy punkt 3 w związku z tym,  zgodnie  z informacją zawartą w zawiadomieniu 

o sesji,  zwracam się do Państwa radnych z wnioskiem o godzinną przerwę  w obradach,        

w trakcie której odbędzie się posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów w celu 

ukonstytuowania się Komisji oraz zaopiniowania projektu  uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Miasta Działdowo. 

       

        Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta  - zwrócił się z  propozycją aby była  

godzinna przerwa, gdyż w tym czasie pojedzie na posiedzenie Zgromadzenia  EZG 

„Działdowszczyzna”, gdyż chce wziąć udział w głosowaniu nad jedną z uchwał dotyczącą 

stawki za odbiór śmieci. 

         Radny pan Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem: dziś powołano składy 4 

komisji, co z dwiema pozostałymi komisjami ? 
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        Pan Tadeusz MARCHLEWICZ - Sekretarz Miasta  wyjaśnił, że dwie pozostałe komisje 

są komisjami obligatoryjnymi. Z mocy ustawy one muszą zaistnieć. „Zwłoka” jest taktyczna, 

gdyż jest czas na zawiązanie klubów radnych. W skład tych  komisji powinni wchodzić 

przedstawiciele wszystkich klubów, o ile takie kluby powstaną. Jeżeli nie zostanie zawiązany 

żaden klub, nie oznacza to, że takie komisje nie powstaną. One są obligatoryjne. Jeżeli 

zostaną zawiązane kluby to zostaną poproszone o przedstawicieli do składu tych komisji            

i jeżeli nie zgłoszą to nie oznacza, że takie komisje nie mogą zaistnieć- wyjaśnił Sekretarz. 

 

      Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta, uzupełnił wypowiedź Sekretarza, 

wyjaśniając że 4 komisje, które zostały dzisiaj powołane opiniują  projekt budżetu na 2019 

rok. Dwie pozostałe komisje nie muszą opiniować projektu budżetu. 

 

Przewodniczący Rady nie widząc sprzeciwu ogłosił godzinną przerwę w obradach sesji 

/13:30/.    

 

Ad pkt 4 

Po przerwie: /14:30/ 

 

 

     Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji 

nadzwyczajnej. Przewodniczący zwrócił się do nowo wybranego Przewodniczącego Komisji 

o zabranie głosu. 

 

        Pan Sławomir PSZENNY – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

poinformował, że w czasie przerwy, odbyło się pierwsze posiedzenie Komisji, którą zwołał 

pan Przewodniczący. Komisja ukonstytuowała się. Przewodniczącym tej Komisji zostałem 

wybrany ja, wiceprzewodniczącą została wybrana pani Teresa Żuchowska. Komisja 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała  projekt uchwały Rady Miasta w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Miasta Działdowo. 

       Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany przez 

Radcę prawnego Urzędu Miasta. Projekt uchwały został przygotowany przez Sekretarza 

Miasta, wobec czego Przewodniczący Rady poprosił Sekretarza Miasta o wyjaśnienia. 

 

           Pan Tadeusz MARCHLEWICZ - Sekretarz Miasta poinformował,  że ustalanie  

wynagrodzenia burmistrza należy do wyłącznej właściwości  rady gminy.  Podstawę tę, 

reguluje ustawa o pracownikach samorządowych oraz ustawa o wynagradzaniu pracowników 

samorządowych. Sekretarz wyjaśnił, że wynagrodzenie burmistrza jest uzależnione od wielu 
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czynników i tak w gminie powyżej 15 tys. do 100 tys. mieszkańców minimalne i maksymalne 

wynagrodzenie zasadnicze wynosi : 3.600 - 4.800 zł. zaś maksymalny poziom dodatku 

funkcyjnego wynosi 2.100 zł. Pozostałe składniki wynagrodzenia tj. dodatek specjalny            

i dodatek za wieloletnią pracę przysługują (odpowiednio): 

- dodatek specjalny – w kwocie co najmniej 20% i nieprzekraczającej 40% łącznie 

wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego;  

- dodatek za wieloletnią pracę  - do 20% miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego. 

Zaproponowane przez Przewodniczącego Rady wynagrodzenie burmistrza przedstawia się 

następująco: 

- wynagrodzenie zasadnicze – 4.800 zł; 

- dodatek funkcyjny – 2.100 zł; 

- dodatek specjalny – w kwocie wynoszącej 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego             

i dodatku funkcyjnego w kwocie – 2.760 zł; 

- dodatek za wieloletnią pracę  - do 20% miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego              

w kwocie 960 zł. 

           Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

     Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

przeprowadził głosowanie imienne. 

Rada 19 głosami „za” , przy 0 - głosach „przeciw” i  0 - głosach  „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę  

 

Uchwałę  Nr II/7/18 

 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Działdowo. 

(Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad pkt 5 

 

                Wolne wnioski i informacje : 

 

        Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta podziękował radnym za ustalenie 

wynagrodzenia. 

Burmistrz poinformował, że wrócił z posiedzenia  EZG „Działdowszczyzna”, gdzie została 

podjęta  druga uchwała  odnośnie stawki wysokości opłat za śmieci. Została ona obniżona       

z 13 zł na 12 zł.  Nie będzie obniżki dla gospodarstw wieloosobowych ponieważ mieszkańcy 
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wykorzystywali to i do opłaty zgłaszali wszystkie osoby jako jedno gospodarstwo domowe. 

Tak dzieje się przy domach jednorodzinnych, gdzie w podwórkach usytuowane są budynki 

gospodarcze przysposobione jako mieszkalne, było zgłaszane do opłat jako  jedno 

gospodarstwo. 

 Korzystając z głosu Burmistrz zwrócił się do radnych aby do czwartku napisali parę zdań       

o sobie, które zostaną zamieszczone w naszej gazetce. 

 

         Radny pan Piotr DEMSKI – poinformował, że wczoraj był incydent na ul. Hallera          

o godzinie 1530 było  straszne zadymienie przy Rossmanie. Gdzie są służby, które powinny 

się tym zająć? Składam wniosek, aby Straż miała dyżury po godzinie 15-tej. 

 

        Pan Grzegorz MROWIŃSKI - Burmistrz Miasta zwrócił uwagę, że w związku ze zmianą 

Statutu i przepisami, które wprowadziły zmiany w Statucie, ta wypowiedź nie jest 

wypowiedzią w ramach wolnych wniosków, tylko to jest wypowiedź która kwalifikuje się              

do punktu zapytania i interpelacje. Takie wypowiedzi mają państwo obowiązek składać             

na piśmie. Będziecie państwo na takie zapytania i problemy otrzymywać odpowiedzi                       

na piśmie. 

Punkt „wolne wnioski”, to taki punkt w którym powinniście państwo poinformować np.                  

że zbieramy na szlachetną paczkę, że coś ważnego ma się odbyć, o tym że zapraszamy n                   

a jakieś uroczystości – wyjaśnił Burmistrz. 

          Burmistrz w drodze wyjątku udzielił odpowiedzi na poruszony przez radnego problem, 

informując że na Kolegium Burmistrza zobowiązał Komendanta Straży Miejskiej aby 

wyznaczył dyżury popołudniowe, a także weekendowe. Mieszkańcy naszego miasta wiedzą, 

że Straż pracuje do godziny 1530  , dlatego palenie tych śmieci odbywa się zazwyczaj po tej 

godzinie. Zwróciłem się do Komendanta aby przedstawił potrzeby Straży Miejskiej dotyczące 

np. zakupu czujników do badania  jakości spalin. Jeżeli będzie taka potrzeba, to będę państwa 

radnych przekonywał do zakupu celowości takiego urządzenia poinformował Burmistrz. 

 

         Radna pani Aleksandra KORZENIEWSKA - zwróciła się odnośnie przesyłania 

materiałów na sesje drogą e-mail. Radna poinformowała, że w czasie przerwy rozmawiała     

z niektórymi radnymi i dowiedziała się, że nie wszyscy radni mają narzędzia typu tablety,     

czy laptopy aby móc z nich korzystać. Radna zwróciła się z prośbą, aby drukować materiały         

na sesje dla tych osób, które nie mają takich narzędzi. Radna poinformowała, że sama prosiła      

o wydrukowanie uchwały budżetowej ponieważ nie ma drukarki, musiałaby gdzieś 

wydrukować. Zwracając się do biura obsługi rady o wydrukowanie usłyszała, że niestety 
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materiały nie zostaną wydrukowane. Dlatego taka jest prośba, dopóki nie mamy narzędzi 

musimy mieć możliwość pracy. 

         Radna odniosła się też do informacji, jaką każdy radny miał przygotować na swój temat. 

Taka informacja za późno trafiła do radnych, nie było czasu aby coś o sobie napisać. Prośba, 

aby na przyszłość wcześniej wysyłać. Radna odniosła się też do przerwy w czasie obrad sesji, 

nie było informacji na temat czasu trwania przerwy. Prośba na przyszłość aby podawać, 

ułatwi to pracę wszystkim. 

Radna zwróciła uwagę, że materiały dla radnych są przesyłane e-mail, czy radni nie powinni 

potwierdzać, że takie materiały otrzymali? 

 

          Burmistrz Miasta odniósł się do tematu drukowania materiałów na sesje. 

Poinformował, że cała poprzednia kadencja była okresem przejściowym. Miasto Działdowo 

jako jedyny samorząd w powiecie udostępniało na BIP-ie wszystkie projekty uchwał na sesje. 

Przygotowywaliśmy państwa na to, że przechodzimy na elektroniczny obieg dokumentów. 

Urząd ponosi ogromne koszty związane z  zakupem  tonerów  ok. 60 tys. zł. rocznie, na zakup 

papieru, tuszy do drukarek. Do tego dochodzą jeszcze koszty związane z dostarczeniem 

materiałów do radnych. Zmieniliśmy świadomie Statut, od tej kadencji materiały będą 

wysyłane drogą e-mail. Otrzymujecie państwo sms, że materiały zostały wysłane na skrzynkę 

i powinniście się państwo zalogować i sprawdzić. 

Jeżeli chodzi o drukowanie materiałów rozmawiałem z urzędnikami, z częścią  radnych, nie 

ugnę się nie będziemy drukować. Burmistrz poinformował, że koszty obsługi Rady Miasta      

w przeciągu 4-5 lat wzrosły o 40% ponieważ  wzrosło najniższe wynagrodzenie. Wraz ze 

wzrostem najniższego wynagrodzenia wzrosły diety dla radnych. Diety dla radnych są 

rekompensatą za utracony czas, za państwa nieobecność w pracy, za to że państwo  

przygotowujecie się do sesji, a koszt wydruku materiałów nie jest chyba tak duży. 

Państwo sugerujecie zakup laptopów, ale to chyba też nie jest dobre rozwiązanie. 

Rozmawiałem  z wieloma samorządami, które zakupiło laptopy za duże pieniądze, a później 

okazywało się że radni nie przynosili laptopów na sesję bo są zbyt ciężkie, takie były 

tłumaczenia.  

           Burmistrz poinformował, że skłania się  aby zakupić tablety dla radnych, kwestia 

tygodni, może już na następnej sesji zostaną przedstawione jakieś   rozwiązania. Tablet służył 

by do głosowania ale i też radni mogliby przeglądać w nim materiały na sesji. Nie trzeba by 

drukować. 

          Odnośnie informacji do gazety, Burmistrz przeprosił że podano tak krótki czas. 

Państwo radni do czwartku mogą o sobie napisać kilka zdań. 
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          Radny pan Zbigniew KOCIELA -  odnośnie cyfryzacji urzędu, przypomniał że sam był 

orędownikiem w poprzedniej kadencji aby materiały przesyłać drogą e-mail. Jednakże teraz, 

gdy nie wszyscy dysponują sprzętem, należałoby wprowadzić jakiś okres przejściowy. 

Zakupić tablety, czy może inny sprzęt stały, taki żeby służył nie tylko radnym, ale też 

urzędnikom. Aby ten sprzęt znajdował się na tej sali i służył wszystkim. Na prośbę radnych, 

aby przez 2- 3 miesiące drukować te materiały,  żeby był to okres przejściowy a jednocześnie  

przeszkolić te osoby, które nie mają takiego sprzętu. 

 

          Pan Tadeusz MARCHLEWICZ – Sekretarz Miasta odniósł się do części wypowiedzi 

radnego dot. tego aby tablet czy laptop był użytkowany przez różne strony. Sekretarz 

stwierdził, że jest przeciwny temu, gdyż mogą zaistnieć różne sytuacje np. wykasowanie 

wiadomości itp. Jeżeli już, to dostaniecie państwo te środki w formie użyczenia. Niektóre 

samorządy stosują zasadę, że na koniec radni mogą odkupić taki sprzęt na określonych 

warunkach. Współużytkowanie  na takich warunkach, jakie sugeruje pan radny są nie do 

przyjęcia. 

 

        Radny pan Zbigniew KOCIELA – pan Sekretarz nie zrozumiał, chodzi o dostęp do 

urządzenia stałego, gdzie będzie klawiatura, myszka, ekran. Każdy  ma przecież  hasło 

dostępu  do swojej poczty. 

 

        Pan Grzegorz MROWIŃSKI Burmistrz Miasta  – odniósł się do poruszonego tematu.  

Poinformował, że rozmawiał z panem Starostą na ten temat tych urządzeń.  W powiecie były 

zainstalowane monitory oprócz tego radni mieli tablety. W pewnym momencie monitory nie 

sprawdziły się ponieważ każdy miał tablet i używał tylko tabletu. To przemawia za tym, aby 

był tablet. Jeżeli chodzi o hasła, loginy są  to unikatowe sprawy, nie chciałbym aby ktoś inny 

przyszedł i pracował na państwa sprzęcie. Chodzi tu  o bezpieczeństwo danych, które państwo 

otrzymujecie, które są przeznaczone dla was. Szkolenia są pracochłonne, jeżeli będziecie 

mieli państwo tablet będziecie mogli poznawać go również w domu. Za zakupem tabletu 

przemawia czynnik finansowy, tablety nie są kosztowne. Na następnej sesji przedstawię 

możliwości rozwiązania, jaka to ma być forma  jak to wygląda finansowo. 

Proponuję do najbliższej sesji zgłosić do Biura Rady, kto z radnych będzie chciał aby 

materiały wydrukować(materiały sesyjne wraz z projektem uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 

        Przewodniczący Rady – poinformował, że radni obowiązani są złożyć pierwsze 

oświadczenie majątkowe w ciągu 30 dni od dnia złożenia ślubowania. 
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      Pan Zenon GAJEWSKI -Wiceprzewodniczący Rady – zaproponował aby minutą ciszy 

uczcić 180 rocznicę wybuchu powstania listopadowego. 

       Radni minutą ciszy uczcili pamięć powstańców. 

 

 

 

Ad pkt 6 

 

        Pan  Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad: 

        Zamykam  II sesję Rady Miasta Działdowo /1515/.  

         

               

 Protokołowała                                                                          Przewodniczący Rady 

R.Biełkowska                                                                           Romuald Remiszewski 

 

 

 


